
 
 

Referat af Engesvang Boldklub Generalforsamling 

Lørdag, den 25. februar 2023 

 
EB Afdelinger: 

12.30 Håndbold 

13.00 Fodbold-ungdom 

13.30 Gymnastik 

14.00 Svømning 

14.30 EB Motion  

15.00 Badminton 

15.30 EB-Ungdomsvenner 

16.00 Forretningsudvalg 

 

Dagsorden for alle afd.: 

1. Valg af dirigent. 

2. Godkendelse af dagsorden og mødets lovlighed.  

3. Formandens års beretning til godkendelse. 

4. Kassereren aflægger det reviderede regnskab 2022 

5. Fremlæggelse af Budget for 2023 

6. Indkomne forslag 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer – på valg er:                                  

Xxxxx – modtager genvalg 

Yyyyyy – modtager ikke genvalg 

8. Valg af suppleant  

9. Valg af revisorer 

10. Eventuelt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Generalforsamling er indvarslet xx på Engesvang i dag 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



EB Håndbold 

 

1.Valg af dirigent. 

 Jørgen Christensen 

2. Godkendelse af dagsorden og mødets lovlighed. 

Lovlig indvarslet i Engesvang i dag 

3. Formandens års beretning til godkendelse. 

Håndbold beretning ved Lone Hald 

4. Kassereren aflægger det reviderede regnskab 2022. 

Regnskab fremlagt og godkendt 

5. Fremlæggelse af Budget for 2023 

Budget fremlagt og godkendt 

6. Indkomne forslag 

 Ingen 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer – på valg er:         

Rasmus Pagter på valg og modtager genvalg 
Der arbejdes på at få flere med og der er måske en på vej 

8. Valg af suppleant  

 Ingen – men der er lagt op til at man kan være føl 

9. Valg af revisorer: 

Frank Heidemann og Cristian Eggertsen 

10. Eventuelt 

Spørgsmål – er der ikke et U15 pigehold? 
Lone Hald – nej, der er en del U17 piger på U19 holdet 
Thomas – kan Funder stille hold 
Svar – tendens er at der er for få på holdene – vi vil gerne sikre at der er hold til alle 
Bording søger mod Ikast og laver samarbejde der 
Michael L: vil i forsøge at få alle til at spille kampe hjemme samme dag? 
Thomas: egenbeholdning 107.000 gør i overvejelse på hvad i skal bruge penge til? 
Svar: Der vil komme udgifter til tøj når man ikke har samarbejde mere, derudover er det 
at lave aktiviteter 
Der er ikke defineret et minimumsgrænse, men vil tage det med i overvejelse.  
Idet sæson ikke følger regnskabsår er det vigtigt at have lidt penge  
Jørgen Christensen – det er vigtigt at man har lidt at gøre med  
Mørke arr. har vi søgt penge til og derfor har der ikke været omk. til det.  
Ros at der laves så mange arrangementer, hvem arrangerer det 
Svar: bestyrelsen arrangerer det sammen og prøver at involvere spillere – det er 
vedvarende opgave at holde gang idet.  
Fra Badminton kommer der et input til at afhjælpe lidt senere.  
Charlotte: budget på 10.000 til træner/bestyrelses forkælelse når der nu er lidt penge.  
Tab at der er nogen fra bestyrelsen der holder, men det vigtigste er overlevering til 
næste bestyrelse – opskrift på det hele 
Svar: Der er årshjul men vi tager det med os videre 
Spørgsmål – Medlemskab af DGI, ved i hvad man kan få fra DGI når man er medlem? 
I har en som der kan ringes til i forhold til håndbold – i må altid gerne hive fat på os og 
der er betalt for det  
Sender skriv fra DGI i forhold til hvad de tilbyder som man allerede betaler for 
Lone Hald: Eva er kasserer og vil gerne lære mere om Conventus – måske kunne der 
også være flere i afd. der kunne komme på kursus.  
Måske kunne Per Hønholt hjælpe hvis der er spørgsmål 
 

 

 



   Regnskab 2021   Budget 2022   Regnskab 2022   Budget 2023  

Indtægter         

 Aktivitetstilskud fra Ikast-Brande Kommune  12.744  20.000  14.910  15.000  

 Diverse indtægter  -20.000                       8.000  
                    

8.000  

 Egenbetaling vedr. stævner + div    26.325                  26.000  

 FGF / EB klubsamarbejde indtægt           15.000  22.182                    5.000  

 Kontingentindtægt    61.650   60.000      46.050                  46.000  

 Sponsorindtægter         2.000       7.500           3.500  
                   

3.500  

 Tilskud fra Ungdomsvenner                     7.000                    5.375  
                   

5.000  

 Bidrag fra fonde m.v.      
                  

44.147  
                 

44.000  

 Indtægter i alt                    56.394  
              

109.500  
               

170.489                152.500       
 Udgifter          

 DGI  -1.791  -5.000  -3.500  -3.500  

 Diverse materialer  -3.584  -10.000  -28.511  -28.000  

 Diverse udgifter  -723  -1.000  -9.032  -9.000  

 Godtgørelse trænere  -5.000  -5.000  -10.500  -10.500  

 Grundkontingent FU  -3.400  -1.700  -1.700  -1.700  

 Halleje  -1.610  -2.000  -2.321  -2.500  

 Instruktøre / Træner omkostninger / 
Bestyrelse    -3.000  -9.493  -9.500  

 JHF/DHF  -18.737  -20.000  -25.186  -25.000  

 Klubdragter  -5.550  -4.000      

 KlubSamarbejde Funder  -19.562    -8.423  -8.000  

 Kontingenter  -2.050  -2.000  -2.101  -2.000  

 Kontorartikler  -481  -500  -481  -500  

 Mødeudgifter  -2.060  -2.500  -4.485  -4.500  

 Nathåndbold og øvr. Arrangementer     -5.000  -5.449  -5.500  

 Omk DHK Flensborg    -10.000      

 Omk. Dommer  -2.548  -2.500      

 Porto og gebyr  -36  -40  -1.303  -1.000  

 Renteudgifter  -675  -1.000  -297    

 Repræsentation og gaver    -1.000  -240  -250  

 Spillertøj  -12.790  -5.000  -2.536  -2.500  

 Stævneomkostninger div.      -32.848  -33.000  

 Tøj til instruktøre / trænere  -1        

 Udgifter i alt  -80.597  -81.240  -148.406  -146.950       
 Resultat  -24.203  28.260  22.083  5.550       
 BALANCE   regnskab 2021     regnskab 2022    

 AKTIVER  2.021    2.022    

 Den Jyske Sparekasse 10136 Håndbold  -122.835    -109.051    

 Tilgodehavender  -1.995    -25.682    

 AKTIVER I ALT  
-                 

124.830    -134.733    

          

 PASSIVER  2.021    2.022    

 Egenkapital primo  125.221    101.018    

 Skyldige omkostninger  23.812    11.632    

 Hovedtotal  149.033    112.650    

 Årets resultalt  -24.203    22.083    

 PASSIVER I ALT  124.830    134.733    



 

 

Fodbold Ungdom 

 

1.Valg af dirigent.        

Jørgen Christensen  

2. Godkendelse af dagsorden og mødets lovlighed. 

Lovlig indvarslet  

3. Formandens års beretning til godkendelse. 

 Beretning ved Rene Mejer  

4. Kassereren aflægger det reviderede regnskab 2022 

Regnskab fremlagt af Eva og godkendt  

5. Fremlæggelse af Budget for 2023 

Budget fremlagt og godkendt 

6. Indkomne forslag 

 Ingen 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer – på valg er:        

Rene Meyer bliver i bestyrelsen men træder lidt tilbage som formand 
Louise træder ud 
Tina Clausen 
Dorthe Bundgaard 
Connie Sangild 
Tilde Kofod 
Eva kasserer 

8. Valg af suppleant  

 Ingen         

9. Valg af revisorer: 

Jette Skov Olesen og Laila Kristensen 

10.Eventuelt 

Thomas: er det igennem klubsamarbejde at Lupus kan bookes? 
Svar fra Rene – han kan bookes til alle mulige arrangementer – man skal være ude i god 
tid 
Thomas – Styr på kontingent betaling 
Rene – fokus på hvem der ikke har betalt i forhold til lister i forhold til hvem der er med til 
træning og kamp.  
Thomas Sørensen – så vidt muligt skal man gå til forældrene og evt. ringe.  
Spørgsmål – hvad hvis forældrene ikke har penge 
Rene – så er der Kommunale støttemuligheder 
Lone Hald – har haft dialog med forældre der blev lettet over at der er støttemuligghed 
Thomas – er hos UV – vil det være en god idé at dele viden om forældrestøtte 
Thomas Sørensen – der skal ikke fremlægges noget som helst, hvis en afd. vurdere at 
der skal søges støtte.  
Cathrine E – man kan vælge at oprette en spiller i Conventus selv om der ikke er betalt.  
Jørgen – måske skal muligheder sendes rundt for at ridse dem om 
Charlotte – der sættes for lille beløb af til træner forkælelse 
Thomas S– Stor ros til René for at du har fået Fodbold Ungdom op igen 

 
 
 



 
 
 
 
 
  



EB Gymnastik 

 

1.Valg af dirigent. 

Jørgen Christensen  

2. Godkendelse af dagsorden og mødets lovlighed. 

Lovlig indvarslet 

3. Formandens års beretning til godkendelse. 

 Beretning fremlagt af Julie Henriksen og godkendt 

4. Kassereren aflægger det reviderede regnskab 2021 

Regnskab fremlagt af Eva og godkendt 

5. Fremlæggelse af Budget for 2022 

Budget fremlagt og godkendt 

6. Indkomne forslag 

 Ingen  

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer – på valg er:     

 Eva Lund genopstiller som kasserer 
 Kasper Kold stiller op og vælges  

8. Valg af suppleant  

 Jan Kildelund            

9. Valg af revisorer: 

Gitte Kristensen og Pia Folden modtager genvalg 

10Eventuelt 

Cathrine- hvis der er så mange penge hvorfor aflønner man så ikke fx zumba 
Thomas – der skal laves en snak i foreninger om manglende ressourcer, kan vi gøre det 
mere attraktivt  
Michael L – hvordan kører man Zumba, er det fast antal gange. Dilemma for at bliver 
anerkendt som forening mindst hold på 3 mdr. medlemskab for at man kan lave 
aktiviteter hvis man skal udnytte lokaler her i EB.  
Julie – vi har ikke været opmærksom på det 
Thomas – har du en plan for uddannelse af trænere mm 
Julie – det er et tilbud om uddannelse 
Spørgsmål – 4 kl. pige der har kedet sig her på dansehold sidste år, har gået i Silkeborg 
denne sæson. Men hun vil hellere gå her lokalt 
Cathrine – gør ungdomsvenner synlige når der skal hyres folk til arrangementer – når 
der fx tages på tur.  
Thomas – behov at finde hænder til at få brugt penge i foreningerne – der skal motiveres 
folk 
Charlotte – der skal sættes flere penge af til trænere og arrangementer til dem 

 

 



 
 

 

 

  



Svømning 

1.Valg af dirigent. 

Jørgen Christensen  

2. Godkendelse af dagsorden og mødets lovlighed. 

Lovlig indvarslet  

3. Formandens års beretning til godkendelse. 

 Beretning fremlægges af Hans Jørgen Madsen 

4. Kassereren aflægger det reviderede regnskab 2022. 

Regnskab fremlagt og godkendt 

5. Fremlæggelse af Budget for 2023 

Budget fremlagt af Matthias Röben og godkendt 

6. Indkomne forslag 

 Ingen 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer – på valg er:        

Hans Jørgen Madsen modtager genvalg 
Pia Bajlum modtager genvalg 
Charlotte Lindberg modtager ikke genvalg 
Mathias Roben modtager ikke genvalg 
Ellen Bjertrup Röben modtager ikke genvalg 
Der mangler 2 nye bestyrelsesmedlemmer og man får fuldmagt til at være 
selvsupplerende 

8. Valg af suppleant  

 Anders H Kristensen indstilles til opgaven – absentia          

9. Valg af revisorer: 

Jørgen Christensen modtager ikke genvalg  
Mathias Röben opstilles som ny revisor 

10. Eventuelt 

Julie – løn til træner – er det under regler som træner godtgørelse 
Matthias -ja det ligger under regler om træner godtgørelse 
Per Hønholt – der er 0 i udgifter til kursus 
Matthias – det er altid 1 bagud 
Julie – input til elitehold – måske bliver springet for stort skal man huske 
Matthias – måske skal vi ændre det / overvejes 
Hans Jørgen – det bliver nok øvet hold fremover 
Thomas – hvor lange kan i holde bestyrelsen kørende – vi må alle hjælpe svømning med 
at finde nye til bestyrelsen 
Hans Jørgen – så længe der er svømmere der er ikke så meget arbejde  
Pia – der er stor hjælpetrænerhold på 8 – og de styrer der i det daglig 
Mathias R – vi stopper jo heller ikke med at hjælpe 
Hans Jørgen overrækker tak og kurv til Ellen og Mathias for lang og stor indsats.  

 

 

 

 





 
 

 

  



EB Motion 

 

1.Valg af dirigent. 

Jørgen Christensen  

2. Godkendelse af dagsorden og mødets lovlighed. 

Lovlig indvarslet  

3. Formandens års beretning til godkendelse. 

 V/Michael Lindved 

4. Kassereren aflægger det reviderede regnskab 2022. 

Regnskab fremlagt af Finn Hønholt og godkendt 

5. Fremlæggelse af Budget for 2023 

Budget fremlagt og godkendt 

6. Indkomne forslag 

 Ingen 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer – på valg er:    

 Viggo modtager ikke genvalg    
 Martin Thomasen indtræder i bestyrelsen  

Uffe, Bitten, Finn og Michael fortsætter 
Prøver at finde en mere til udvikling af padel – træner mm 

8. Valg af suppleant  

Ingen             

9. Valg af revisorer: 

Lene Nielsen / Lene Svarre modtager genvalg 

10.Eventuelt 

 Jette – er der tiltag på hold – fx crossgym 
 Michael – ikke lige nu, der mangler generelt instruktør til det 

Ellen R – tiltag for de unge og de ideer de måtte have, fest eller noget for at tiltrække nye 
 Michael – Padel og burger tiltag arr. der kom ikke nogen – de vil gerne dyrke fitness 
 Louise – måske unge hold der kan skabe ideer – evt. med voksen tovholder 

Michael – tak til hele byen for modtagelse af Padel og det er mange der ikke har dyrket 
motion som er begyndt 
Bitten – vedr. kulde i padelhal – det er den mulighed vi har her i byen for Padel 
Sidsel - Tak fra spillere for at det er fedt at have fået padelhal i byen.  

 

 







 
 

 

  



Badminton 

 

1.Valg af dirigent. 

Jørgen Christensen  

2. Godkendelse af dagsorden og mødets lovlighed. 

Lovlig indvarslet 

3. Formandens års beretning til godkendelse. 

Niels Hansen aflægger beretning 

4. Kassereren aflægger det reviderede regnskab 2022. 

Regnskab fremlagt af Per Hønholt og godkendt 

5. Fremlæggelse af Budget for 2023 

Budget fremlagt og godkendt 

6. Indkomne forslag 

 Ingen 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer – på valg er:     

 Niels Madsen 
Niels Hansen  

 Thomas Sørensen,  
Louise Vittrup Nonbo,  
Per Hønholt 

8. Valg af suppleant  

 Ingen men vil gerne finde en        

9. Valg af revisorer: 

Martin Eriksen og Bent Hansen modtager genvalg 

10.Eventuelt 

Julie – hvilken balance går i efter – hvilket beløb skal der ligger i afd.  
Per – Stævner skal gerne gå i nul – trænere får omk. godgørelse først på året så der 
kommer en del udgifter. Der skal være buffer for at klare udgifter 
Thomas Sørensen – der er stor bold udgift ved hver kamp 
Julie – måske kunne man ændre på egenbetaling når der er penge i foreningen.  
Per – der kommer omkostninger til ny boldmaskine inden så længe, samt vi prøver at 
forkæle trænere med div arrangementer.  
 
Thomas Sørensen - Der er etableret et ungdomsudvalg bestående af forældre med 9 
personer som laver aktiviteter – så bestyrelsen kan lave andre tiltag. 
De vigtigste aktiviteter varetages af forældre som tager ansvar og laver koordinering.  
Jeg er ungdomsansvarlig, sekretær, mødeindkalder mm så deltagerne skal koncentrere 
sig om aktiviteter.  
Hvis ikke nogen meldte sig så var man nødt til at skære aktiviteter væk.  
Mellem beastyrelse og kagebagerne skal der være nogen til at tage ansvar. 
Thomas – godt koncept, er det håndgribelig. 
Thomas S – forslag om at badminton indkalder til fælles seance med frivillighed på 
dagsorden får at andre kan få ideer.  
Tilde – er vant til at arbejde med at skaffe frivillig arbejde.  
 
Niels Madsen – takker for Mettes deltagelse i bestyrelsen og overrækker en ting, 
aflevere ting til Carina.  
 
 
 







 
 

  



EB Ungdomsvenner 

1.Valg af dirigent. 

Jørgen Christensen  

2. Godkendelse af dagsorden og mødets lovlighed. 

Lovlig indvarslet 

3. Formandens års beretning til godkendelse. 

Formands beretning v/Thomas Henriksen 

4. Kassereren aflægger det reviderede regnskab 2022. 

Regnskab fremlagt og godkendt 

5. Fremlæggelse af Budget for 2023 

Budget fremlagt og godkendt 

6. Indkomne forslag 

 Ingen 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer – på valg er:   

 Thomas Heniksen  
Kasper Kold 
Jesper Holm Sørensen udtræder 
Thomas Gundvald Søndergaard indtræder 
Karin fortsætter som kasserer 

8. Valg af suppleant  

 Ingen               

9. Valg af revisorer: 

Lene Nielsen og Erling Kristensen 

10.Eventuelt 

Per Hønholt – imponeret om at der er egne vedtægter 
Svar – UV har været oprettet som egen afd. oprindelig pga. momspligtige historisk set.  
Jørgen Christensen – der er nogle der godt vil støtte ungdomsarbejde, men ikke EB 
Eva – foreslår at man efter en vis tid kunne overføre penge til en slags fond som kan 
søges af alle 
Thomas – vi vil gerne sikre et flow i udbetaling – midler der ikke bruges i løbet af året 
føres tilbage og fordeles på ny efterfølgende år. Reserve konto til ekstra arrangement 
som man kan søge om. 
Jan – god ide at pengene kommer ud og bliver brugt, er der overvejelse om hvad der kan 
ansøges til.  
Thomas – det skal komme flest mulige børn tilgode – kom med i UV og vær med til at 
drøfte hvad penge skal bruges til.  
Jesper – hovedpart af penge skal gerne bruges af EB afd.  
Cathrine – man må forvente at det går op og ned 
Thomas – man kan ikke lave pengetank til at man måske kan bruge pengene.  
Julie – hvis behov ændrer sig 
Jette – tidl. Kunne man søge efter behov og hvis man får lavet underudvalg til 
arrangementer, så kan det være at der søges efter mere.  
Jan – udspringer det ud fra konkret behov at ændre vil søge efter penge.  
Thomas – kodeord er motivation – vil gerne gøre noget for pengene.  
Michael L – hvis der kommer gang i den med underudvalg – kan vi få frivillige til at lave 
arr. og der ikke er økonomiske begrænsninger.  
Fx kunne der bruges til Hop og rul arr. så kunne EB lave aktiviteten.  
Gang i flere til frivillig arbejde så sættes der flere ting igang.  
Jan – jo mere der kan åbnes op for at penge kan bruges, men det bør ikke være 
tilskudsordning for kommunen 
Jørgen – få det koordineret med FU med vedtægteændring.  
 
Michael – tak for indsatsen for Hærvejssløb der er også lavet penge til andre, Hallen, 
Cafeteria, dem der cykler får et beløb – ca 50.000 kr. lægges her ud over UV.  



 

FU deler hædersprise ud til frivillige: 
Cathrine – mange indstillinger og vi egner os ikke til at beslutte hvem der skal have det.  
Vi har indkald alle som der er indstillet til at modtage prisen 
I gør alle en kæmpe forskel i hverdagen 
2 piger gymnastik –  
Ungdomsvenner fra fodbold 
Vi vil gerne invitere alle i biografen med popcorn og sodavand. 
Tillykke til jer alle 
 
Prismodtager: 
Tobias Larsen – hjælpetræner u6-u9 håndbold 
Stor ros til Tobias og tillykke –  
 
EB’s lederpris: 
John Jensen - vin 
Eva - vin 
Rene Mejer – får årets lederpris –  
Gavekort til noget kulturelt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 



 
 

 

EB Forretningsudvalg 

 

1.Valg af dirigent. 

Jørgen Christensen  

2. Godkendelse af dagsorden og mødets lovlighed. 

Lovlig indvarslet  

3. Formandens års beretning til godkendelse. 

 Beretning v/Cathrine  

4. Kassereren aflægger det reviderede regnskab 2022. 

Regnskab fremlagt og godkendt 

5. Fremlæggelse af Budget for 2023 

Budget fremlagt og godkendt 

6. Indkomne forslag 

 Ingen 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer – på valg er:        

Simon Vestergaard Hansen er kasser 
Frank Heidemann indtræder som formand 
Cathrine Eggerts træder ud af bestyrelsen  
Der er beslutningsdygtig bestyrelse ved at der er kasser og formand og der skal findes 
næstformand og suppleant  

8. Valg af suppleant  

 Ingen                

9. Valg af revisorer: 

Iben Bertelsen og Britta Kidsmose valgt 

10.Eventuelt 

 
Thomas – hvor mange år har du været frivillig 
Cathrine – nok 15 år 
Julie – vedr. Foreningsdag – der kommer næsten ingen, hvornår kommer man et skridt 
længere ud og får flere til at komme.  
Thomas S – man kan få sparring fra DGI (Christian) 
Michael L – tiderne er anderledes, hvis folk vi så kommer de. Nogle tilflyttere vil det 
gerne og er med.  
Thomas – Facebook når ikke ud til folk.  
Thomas S – det handler om hvorfor man skal komme i dag – hvad skal man få ud af det.  

 Britta – vil foreslå at man involver skolen til foreningsdag 
 Ellen – vi snakker om det samme for at man er bange for at blive valgt.  
 Jette – alle afdelinger skal annoncere for hvad er sker 
 Eva – man kender ikke til hvor man søger muligheder  

Thomas – Sørge for at informere de nye der flytter til byen og at det er frivillige der 
arbejder med børnene 
Jørgen – det har været et problem længe, der flytter mange til byen og tilflyttere skal 
være med til at støtte mm.  



Charlotte – fælles generalforsamling er udsprunget af at man hver især havde 
generalforsamling 
? Rideklub generalforsamling og kampvalg til poster – og det er stadig tilfældet. Det har 
været svært i en periode. Mange vi gerne hjælpe når de får info om hvad der er brug for.  
Kom og hjælp 

 Julie – vil gerne at fx FU stiller sig op i skole og børnehave og informere og hyre frivillig 
 Cathrine – FU har brugt al deres indflydelse og har siddet her længe 
 Simon – flyer om hvilke tilbud der er blev ikke til mere 
 Ellen – skole og børnehave vil ikke have at de skal dele ud.  
 Britta – hvorfor viser man ikke det underskrevne regnskab 
 Simon – Jeg har det med og det er underskrevet.  
 Britta – vil gerne henstille til at der bliver afsat mere tid til revision af regnskab 
 Cathrine – vi varsler at kontingent stiger til dobbelt takst fremover 
 Dette er der ikke indvendinger imod – blot at budget 2023 er forkert i alle afd. 
 Thomas – anerkender man revisorer? 
 Det er frivillige arbejde som alt andet.  
  
 Cathrine om vedtægtsændringer: 

Per Hønholt – der er i hver bestyrelse ansvar for konto og hver gang der kommer 
ændring til bestyrelsen – så skal det meddeles til banken. Det koster 750 for hver 
forening. 
FU’s vedtægter er smartere da det der kun er kasserer og formand’s ændring der kræver 
at man indberetter til banken og sparer pengene og bøvlet.  
Det vedtaget at man reducerer så udgift mindskes 
Ændringen vedr. bestyrelses ændring på kasser og formand, skal laves på bankens 
hjemmeside 
Vedtægter der er gældende idag er fra 2018 
 
Thomas – netbank indbrudsforsikring – betaler alle? 
 
EB Dragt udvalg starter nu og der kommer en dragt i år.  
 
Conventus drøftes en anden gang.  
 
Simon takker Cathrine og overrækker kurv 
 







 
 
 
 
Referent, den 25.02.2023 
Jette Søndergaard 


